
PROTOKOLL vid Styrelsemöte 240115 PRO Dals-Ed i PRO-lokalen 

Närvarande: Lena Zakariasson, Gunhild Alexandersson, Vivan Andersson, Mona-Lisa Noaksson, Lars-

Inge Fahle´n, Monica Sandström 

Frånvarande: Ahmed Habchi, Kristina Sandberg, Mona-Lisa Karlsson 

Mötet öppnas 

§1. Monica öppnar mötet, hälsar alla Välkomna och Dagordning godkänns. 

Val av Sekreterare, Justerare 

§2. Monica skriver, Lena justerar. 

Föregående mötes protokoll 

§3. Föregående mötes protokoll gås igenom, godkänns och läggs till handlingarna 

Julfest 2023 

§4. Julfesten blev en mycket lyckad trevlig tillställning med god mat, mycket skratt och fin samvaro. 

Styrelsen har fått påbackning om att vi inte annonserat i Dalslänningen. Vi ber så mycket om ursäkt då 

vi hade skrivit i Programbladet för 2023 att ”Läs vidare annons” 

Ekonomi 

§5. Vid årsskiftet fanns 94 000:- i likvida medel och vid jämförelse mot budget fanns – 1009:-. 

Fördelning sökta medel 

§6. Från Dalslands Sparbank har vi fått 10 000:- som vi tillsammans med SPF sökt till minimässa vid 

kulturveckan. Lena vidare befordrar 5 000:- av dessa till SPF. 10 000:- som vi beviljats till samarbete 

med 6A Hagaskolan ”Tillsammans” löper fortsatt in på 2024, alltså ej erhållna nu. 

Ansökan Socialstyrelsen 

§7. Från socialstyrelsen har vi fått uppmaning om komplettering. Namnunderskrifter för årsmötet 

hade ej kommit med. Lena utför. 

Hemsidan 

§8. Hemsidan är uppdaterad med bilder från ”Tillsammans” på Linden 8 december. Vårt program för 

2024 likaså, samt inbjudan till månadsmöte 25 januari. 

Allmänna Arvsfonden 

§9. Från Allmänna Arvsfonden finns 120 nya miljoner att söka. Vi funderar till nästa möte. 

Månadsmöte 25 januari 

§10. Pga missad lokalbokning och andra missförstånd blir vårt första månadsmöte 25 januari istället 

för 18 januari. Vi samverkar med SPF. Vi startar med soppa och macka, därefter föreläsning samt info 

från Sparbanken. Fika med Ris a la Malta, musikunderhållning. 

Program enligt följande: PRO dukar, lagar vintersoppa i köket, SPF gör ostsmörgåsar lämpligt i Rum 1. 



Servering tillsammans, PRO kokar kaffe – köket, SPF fixar Ris a la Malta – köket. PRO och SPF städar 

tillsammans. Gunhild PRO kontaktar Torild SPF om Lotterier. Inträde PRO/SPF tillsammans. Hyran 

delas lika Stina K fakturerar. PRO ersätter Föreläsare/Sparbank. SPF ersätter musikunderhållare 

Fika/Inträde 40 :-. Intäkter lotteri och inträde delas 50/50. 

Ahmed justerar vår affisch på hemsidan. 

Insamling Ukraina 

§11. Fråga om insamling till Ukraina har kommit upp. Vi beslutar göra en insamling vid februari 

månadsmöte. Lena trycker upp info-blad till mötet 25 jan. Lena har också erbjudit sig att frakta lådor 

till postterminal. 

Träning 

§12. AT Fitness har hört av sig och erbjudit visning av lokaler och maskiner samt frukost för oss 

pensionärer en-lördag-/söndagförmiddag. Vi tackar ja och ser framemot datum från Alexandra. 

Monica Kontaktar. 

Medlemmar 

§13. Medlemsantal är idag 217 personer. 

Anhörigstöd 

§14. Kommunen har inrättat en Anhörigstödperson som finns tillgänglig på telefon tisdagar kl 12 -16. 

Infoblad sätt upp i PRO-lokalen 

Ledig lägenhet 

§14. Info om ledig lägenhet vid torget har kommit från privatperson. Vi sätter upp infoblad i PRO-

lokalen. 

Inbjudan Revy 

§15. Inbjudan till revy Zim Zala Bim har kommit, sätts upp i PRO-lokalen 

Äntligen Måndag 

§16. Förslag till underhållare vid ”våra” Äntligen Måndag – Malin Pettersson kanske kombinerat med 

bilder av Sture Orrhult, Kulturskolan, vi funderar till nästa möte.  

Stavgång och grill med 6A 

§16. 15 febr har vi planerat stavgång tillsamman med 6A Hagaskolan. Vi går från Badet Lilla Le till 

Grillstugan Gamla Real. Där våra grillmästare Jörgen, Rune och Åke har grillen i ordning. 

Trippelskrapet 

§17. Lena har betällt trippellotter.  Trippelskrapet erbjuder idag guldkuvert med 5 lotter för priset för 

fyra. Gunhild tittar på detta. 

Nästa möte 

§18. Nästa styrelsemöte Måndag 5 febr kl 14.00 

Mötet avslutas 



§19 Mötet avslutas och trevlig samvaro med våra cirkelledare tar vid. Önskemål telefoneras till Anna 

Sjöstedt ABF (kunde ej komma pga snöoväder). 

 

 

 


